

Stichting Wijkraad Molenhoek

Sasseltberg 15
5242 GN Rosmalen
Tel. 073-5215723
06-21117409

E-mail info@wijkmolenhoek.nl
Website www.wijkmolenhoek.nl



Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 10 mei 2022

Aanwezig : Desiree Dolle, Peter van Gerven, Kees Henkelman,
Hendrik-Jan Melissen, Rob Thieme en
Jan Timmers (voorzitter).
Gast : Rutger Janssens (wijkmanager).
Afwezig : Ben van den Reek en Maria van der Sommen.
Versie en datum : versie 15 juni 2022.

1. Opening en vaststelling van de agenda.

Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom.
Ben van den Reek en Maria van der Sommen hebben een bericht van
verhinderings gestuurd.

Aan de agenda worden toegevoegd "De voorgenomen verkoop van de
Laurentiuskerk" (agendapunt 12) en "De bereikbaarheid van de nieuwe Karwei-
vestiging" (agendapunt 11). Behoudens deze aanvullingen wordt de agenda
overeenkomstig vastgesteld.

2. Mededelingen vooraf.

Er zijn geen mededelingen vooraf.

3. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven).

De correspondentielijsten week 15 t/m 18 2022 geven geen aanleiding tot
opmerkingen anders dan in dit verslag opgenomen.

4. Verslag BV 12 april 2022.

Naar aanleiding van het verslag:

Kennismaking met wijk- en jeugd boa's: Maria van der Sommen heeft een
kennismakingsgesprek georganiseerd tussen de nieuwe wijkagenten en boa's en
Jeanine Hoedemakers en Jan Timmers. Een samenvatting hiervan zal worden
opgenomen in de nieuwsbrief. Het wordt zinvol en nuttig geacht om t.z.t. als
bestuur in zijn geheel ook overleg te voeren met deze functionarissen. Dit zal
worden ingepast zodra er onderwerpen op dit gebied worden geagendeerd.

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.

5. Jaarplan 2022.

Het door Kees Henkelman opgestelde concept is in de vorige
bestuursvergadering behandeld, goedgekeurd en vastgesteld. Eind van dit jaar
wordt dit geagendeerd voor een evaluatie.
Afgesproken is om dit plan te plaatsen op de website en in de nieuwsbrief.

6. Bestuursreglement.

De per mail binnengekomen reactie van Ben van den Reek wordt doorgenomen. Er blijft een verschil van opvatting bestaan over het vooraf informeren van het betreffende bestuurslid over het doen van uitgaven door leden van de werkgroep.

Kees Henkelman stelt voor om een onderscheid te maken in aankopen van verbruiksgoederen en het aankopen van gebruiksgoederen en diensten. Dit voorstel wordt overgenomen. Kees zal het reglement hierop aanpassen (vierde versie) en door het bestuur in de volgende vergadering laten vaststellen.

7. Financiële rapportage januari t/m april 2022.

Kees Henkelman geeft een toelichting op de door hem opgestelde financiële rapportage januari t/m april 2022. Onder dankzegging voor het wederom uitstekende werk wordt de rapportage goedgekeurd en vastgesteld.

8. Gebruik QR-code.

Gebleken is dat er voor- en tegenstanders zijn van het gebruik van QR-codes zoals gedaan in de laatste nieuwsbrief. Na het wisselen van de diverse ingenomen standpunten en voors en tegens wordt besloten om het gebruik van QR-codes ook toe te passen naast een toelichtende/samenvattende tekst. Op deze manier brengen we moderne en traditionele vormen van communicatie bij elkaar.

In een volgende vergadering (in het bijzijn van Maria van der Sommen) zal verder gesproken worden over het praktische gebruik van QR-codes.

9. Resultaten wijkschouw.

De samenvattende resultaten van de wijkschouw van de werkgroepen "Infra" en "Groen" zijn inmiddels in overleg gebracht met de verantwoordelijke gemeentelijke disciplines. Afgesproken is om op 2 juni 2022 met een delegatie van de gemeente en de werkgroepen een rondje te maken door de wijk en de voornaamste knelpunten te bekijken. Hierin worden meegenomen het aanbrengen van nieuwe straatverlichting ((ver)plaatsen van nieuwe lantaarnpalen) en de bereikbaarheid van de nieuwe vestiging van Karwei.

10. UBO.

Kees Henkelman deelt mede dat dit wat hem betreft is afgehandeld. Het is nu wachten op de reactie van de KvK. Zodra de KvK dit heeft verwerkt, kan Peter van Gerven de bestuursmutaties doorgeven aan de KvK.

11. Rondje langs de werkgroepvelden.

Bestuur algemeen (Jan Timmers):

Bewonersradenoverleg 's-Hertogenbosch: Jan licht zijn deelname aan de bijeenkomst van het Bewonersradenoverleg 's-Hertogenbosch op donderdag 14 april 2022 in De Kentering in Rosmalen toe. De agenda had het hoofdthema "Jongeren" en bestond uit een korte presentatie van de omgeving Maaspoort door wijkmanager Ron van Gaal om vervolgens actief in gesprek te gaan met jongeren, zodat zij een wijk/stad krijgen die bij hun past. Werktitel: Hoe vind je elkaar als je elkaar nodig hebt? Deelnemers die hiervoor ook uitgenodigd waren: jongerenambassadeurs, Hambaken Connect, Jongeren groep, City trainers, PowerUp073, City Boost,

Marlies Molenaar en Alex Bekkers. Toehoorders: Niek van Lanen en Alma van Bommel. Helaas waren er maar weinig jongeren aanwezig.

Jan zal samen met Desiree Dolle een gesprek plannen met de jongerenwerker Teun Michiels en om van gedachten te wisselen over jongeren in onze wijk en hoe die te betrekken.

Gemeentelijkoverleg over wijkonderhoudsplan: Hendrik-Jan Melissen deelt mede dat op 30 mei een volgend overleg met de gemeente is. Hij heeft vernomen dat er de komende 2 jaren v.w.b. structureel gepland onderhoud geen prioriteit wordt gegeven aan de wijk Molenhoek; dit is zeer teleurstellend. Jan en Hendrik-Jan zullen dit wederom inbrengen in het overleg van 30 mei.

In het verlengde hiervan ontstaat een discussie over de relatie tussen de omgevingswet, de omgevingsvisie, de gebiedsvisie en participatie(wet). Voorlopig volgen we de initiatieven van de gemeente op deze gebieden.

BijBomans (Ben van den Reek):

Door afwezigheid van Ben verder geen bijzonderheden.

Communicatie (Maria van der Sommen):

Door afwezigheid van Maria verder geen bijzonderheden.

Financiën en Fondsenwerving (Kees Henkelman):

Verder geen bijzonderheden.

Openbare en sociale veiligheid (Peter van Gerven):

Reanimatie/AED: Peter heeft contact opgenomen met Hartveilig Den Bosch. De organisatie van de reanimatiecursussen is overgedragen aan een nieuwe medewerker. Deze is ook benaderd, maar moet nog reageren. Zodra de mogelijke data bekend zijn zal hij dit via de website en de nieuwsbrief bekend laten maken en zal hij de vorige cursisten per mail benaderen of zij interesse hebben in een herhalingscursus.

Openbare ruimte en groen "Groen" (Desiree Dolle):

Desiree geeft aan dat de geplande werkgroepvergadering niet is doorgegaan. . Volgende week komt de werkgroep weer bij elkaar.

Communicatie en communicatiemiddelen: Punt van aandacht en overleg is/zijn de communicatie(middelen) voor/van de werkgroep. Dit wordt in overleg gebracht met Maria van der Sommen.

Renoveren straatverlichting: Dit is ook voor de werkgroep "Groen" een aandachtspunt. Er worden in diverse straten werkzaamheden m.b.t. het renoveren van de verlichting uitgevoerd, waarbij niet altijd rekening is/wordt gehouden met de (pas aangeplante) groenvoorzieningen. (zie verder hieronder "Infra").

Ruimtelijke ordening en verkeer "Infra" (Rob Thieme):

Buiten beter app: Rob vraagt zich af of de "Buiten beter app" aan een update toe is. Rutger geeft aan dat de gemeente overweegt om over te gaan naar een andere applicatie van waaruit een werkformulier kan worden opgemaakt. . Voorlopig de bestaande app blijven gebruiken.

Onderhoud aan/vernieuwing van straatverlichting: Punt van aandacht/bespreking is de straatverlichting en de planning en uitvoering van werkzaamheden. De wijkraad/de bewoners worden graag van te voren op de hoogte gesteld of nog beter van te voren geraadpleegd. Rutger Janssens benadrukt nogmaals dat de

gemeentelijke instanties veel aandacht hebben voor het goed communiceren met betrokken bewoners. Waar gewerkt wordt worden fouten gemaakt en hier moeten we dan van leren. Het kan zijn dat de aannemer in zijn opdracht ook de communicatie zou verzorgen; het toezicht door de gemeente op het nakomen van de afspraken/de spelregels m.b.t. communicatie is in deze situatie onvoldoende uit de verf gekomen.

Wijkschouw: Zie agendapunt 9;

12. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag.

Desiree Dolle:

- Meldt dat zij vanuit haar contacten waarschijnlijk een kandidaat heeft voor de werkgroep "Sociale cohesie".;
- Meldt dat zij ook een kandidaat heeft voor de werkgroep "Infra";
- Vraagt of er een AED geplaatst moet/kan worden in de Zandstraat. Peter van Gerven geeft aan dat gebleken is dat de dekkinggraad v.w.b. de beschikbaarheid van een AED in Rosmalen op orde is. Desiree zal dit nakijken op de website van Hartveilig Den Bosch.

Beweegparkje: Er is sprake van vandalisme bij het beweegparkje. Een aantal toestellen zijn daardoor defect. Jan Timmers zal dit doorgeven aan de Sportalliantie/de gemeente.

Buitengebruikstelling van de Laurentiuskerk: Dit zal worden geagendeerd voor de volgende bijeenkomst. Wellicht kunnen wij als wijkraad/BijBomans hierover overleg voeren met het kerkbestuur en bezien wat de mogelijkheden voor gebruik zijn/worden.

Er komt verder niets meer ter tafel en van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.

13. Sluiting.

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng.

De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de ontvangst hiervan.